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Skolen i Midten, Nørremarksvej 1, 8783 Hornsyld, 79833100 

Skolebestyrelsesmøde   
 

Mødedato 

11.05.2023 

Mødested/lokale 

SIM -  

Mødet påbegyndt kl. 

17.00 

Mødet afsluttet senest kl. 

19.00 

Deltagere  

Skolebestyrelsen                   Fraværende: Charlotte, Trine 

  

 

Emne – (ansvarlig) Referat  

1. Godkendelse af dagsorden  

 

Godkendt  

2. Valg af ordstyrer 

 

Marianne 

3. Kantinen efter aftale på 

SKB-møde d. 18.4.2023. 

60 min 

 

SIM samarbejder med HIC på to områder:  

1. Brug af hal/sal (den del foregår gennem kommunen) 

2. Kantinedelen, som vi giver 60.000kr årligt til i til-

skud.  

Det er kun relevant at drøfte samarbejdet om kantinen i be-

styrelses-regi.  

 

Oprindeligt var aftalen, at SIM i tilskud skulle give 1krone 

pr. elev pr. dag. Dengang var der 300 elever. Beløbet er al-

drig blevet justeret.  

Der findes ikke en aftale på skrift.  

 

SIM har ikke indflydelse på, hvad der sælges i kantinen.  

 

Bestyrelsen undrer sig over, at der skal sælges så meget slik, 

sodavand og andet usundt i bestyrelsen.  

Hvad er det, vi gerne vil have vores børn skal kunne købe i 

skoletiden? Der er ikke et sundt alternativ.  

Forældrerepræsentanter, som har haft ældre søskende på sko-

len, beretter om, at der tidligere har været salatbar og gode 

sunde muligheder.  

Det kan virke som om, det er for stor en udfordring for kanti-

nen at hjælpe os til, at vores elever ikke får sukkerchok lige 

før deres undervisning.  

 

Bestyrelsen på SIM kan ikke se nogen grund til, at vi bruger 

undervisningsmidler på at finansiere tilskud til, at vores ele-

ver kan købe slik, sodavand og slush-ice.  

 

Skolen oplever ikke, at vi har en stor udfordring med 7. og 

8.årgangselever, som går til Spar i pauserne. Hver gang, vi 

oplever det, handler vi på det, og forældrene orienteres.  
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Det er vores børns sundhed, det handler om. De behøver ikke 

at få slik og sodavand i skoletiden.   

 

Er det dumt at lukke for alt usundt? Er der ikke noget hygge-

ligt i, at eleverne nogle gange kan købe noget sødt? 

 

Drøftelser/behov:  

1. Vi ønsker os at få lavet en skriftlig aftale om kantine-

samarbejde.  

2. Vi vil ikke yde tilskud til slik, sodavand og slush-ice 

længere.  

3. Drøfte henvendelse fra forældre, som undrer sig over, 

at deres børn tilbydes muligheden for køb af slik og 

andre søde sager 

4. Nødvendige besparelser 

 

Marianne & Troels eller Line inviterer Lars G og formanden 

for HICs bestyrelse til et møde. 

Der skal være en dagsorden til mødet, hvor det tydeliggøres, 

hvad mødet handler om.  

 

4. Opdatering af anti-mobbe-

strategi SIM. 

Se bilag 

(15 min.) 

 

Line, Troels 

 

Skolen er glade for strategien, og vi bruger den altid, når en 

elev oplever at blive mobbet.  

 

Der er enkelte ting i den nuværende strategi, som skal opda-

teres. Der skal f.eks. stå ”aula” og ”klasselærer”.  

Der kan under afsnittet om Digital mobning beskrives noget 

med vores arbejde med digital dannelse.  

I det hele taget skal afsnittet om digital mobning opdateres. 

Uge Sex benyttes til at arbejde med mistrivsel og digital dan-

nelse.  

”Mit liv på nettet”; kommunal indsats.  

Nye, opdaterede links efter strategien.  

 

Troels, Maria og Line laver en 2023-udgave. Sættes på dags-

ordenen efter sommerferien.  

5. Planlægning af møde d. 

19.6.2023. 

(15 min.) 

 

Alle 

Vi får besøg af Merethe og Finn/Søren til drøftelse af vores 

faglokaler. (Henvendelsen til udvalget for læring medsendes 

dagsordenen.) 

Vi afslutter mødet med forplejning.  

6. Eventuelt 

 

 

 
 

 


